
Fra: Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg

Til: "frederikke.j@hoerdam.dk"

Cc: Taus Bøytler;  Sarah Rabia Mughal

Emne: SV:  Enorm mange cykler på gangstier i  grøndalsparken, vanløse

Dato: 23. november  2016 10:25:31

Kære Frederikke

Vanløse Lokaludvalg vil behandle din henvendelse på deres næstkommende ordinære møde den 15.

december, hvorefter  du vil modtage et  svar.

Med venlig hilsen

Julie Wolfsberg Oscilowski

Udvalgssekretær

Sekretariatet  for Vanløse Lokaludvalg

_______________________________

KØBENHAVNS KOMMUNE

Økonomiforvaltningen

Frode Jakobsens Plads 4

2720 Vanløse

Mobil 6037 9460

Email jwo@okf.kk.dk

EAN 5798009800275

-----Oprindelig meddelelse-----

Fra:  frederikke.j@hoerdam.dk [mailto: frederikke.j@hoerdam.dk]

Sendt:  22.  november  2016 21:08

Til:  Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg

Emne: Enorm mange cykler på gangstier  i grøndalsparken,  vanløse

Til rette vedkommende,

Som borger i vanløse færdes jeg tit  i Grøndalsparken, enten i forbindelse med samvær med min

familie eller  på vej til  metroen. I  mange år har der kørt  cykler på gangsterne i parken,  til  trods for

at  der står på skilte ved indgangen til de grønne områder,  at  cykling ikke er tilladt. Vi har dog ladet

det  ligge,  fordi  det  ikke har været massivt.

Men nu er grænsen nået.  Jeg har flere gange oplevet at  måtte springe ind til  siden med barnevogn

eller  barn i hånden, fordi  cykler kommer susende og overfuser en,  hvis man ikke straks træder  til

side og så sent  som i dag,  på stykket fra Flintholm st.  Op mod jernbane allé, så jeg en ung mand

blive torpederet  af en cykel bagfra, fuldstændig overlagt,  fordi  han ikke flyttede sig for cyklisten,

som kom bag fra uden lys på i mørket.  Det  kan simpelthen ikke være rigtigt, at  man ikke kan

færdes som fodgænger, og at  byen kun skal  være for cyklister, der ikke gider at  besvære sig med

at  krydse en vej og derfor cykler ulovligt  gennem parkerne uden tanke for andre.

Jeg vil høre, hvad Vanløse lokaludvalg vil gøre ved dette stigende problem? Mange cyklister er

fuldstændig uvidende om reglerne for de grønne områder,  så mit  forslag vil være store skilte med

cykling forbudt samt en aftale med færdselspolit iet, som kan give bøder. Men jeg vil gerne høre,

hvad I  kan gøre for, at  der skal  være plads til alle?

Mange hilsner,

Frederikke Hørdam


